
Van: Ardjan Boersma
Aan: Griffie3
Cc: willemgoudriaan; ajkosten
Onderwerp: Schriftelijke vragen Papendrechtse vlag
Datum: maandag 7 maart 2022 23:42:11

Geachte griffie,

Hierbij namens de SGP enkele artikel-40 vragen over het gebruik van de Papendrechtse
vlag! 

1. Klopt het dat de gemeenteraad in 1958 de blauw-geel-blauwe vlag officieel heeft
vastgesteld als gemeentevlag?
2. Beschikt de gemeente op dit moment nog over een exemplaar van deze officiële
gemeentevlag?
3. Zo ja, wat is de reden dat deze officiële gemeentevlag op dit moment niet door de
gemeente wordt gebruikt, bijvoorbeeld in de vlaggenmast voor het gemeentehuis?
4. Gelden er regels voor het gebruik van de Papendrechtse vlag?
5. Is het college bereid om de echte Papendrechtse vlag in ieder geval te hijsen in de
vlaggenmast voor het gemeentehuis?
6. Is het college bereid om te onderzoeken of het de Papendrechtse vlag ook op andere
plaatsen in de gemeente kan laten wapperen, bijvoorbeeld langs de rivier, bij de jachthaven
of in één van de parken?

Hartelijke groeten
Ardjan Boersma
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